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REFERAT FRA ÅRSMØTE I HAUGASTØL VEL 10. AUGUST 2024 
KL 17:00 PÅ HAUGASTØL TURISTSENTER 

Til behandling forelå de etter vedtektene bestemte saker:   

1. Styrets årsberetning 2023 

2. Revidert årsregnskap 2023 

3. Beslutning om ansvarsfrihet for styret 

4. Kontingent for kommende år 

5. Budsjett for kommende år 

6. Valg 

7. Innmeldte saker til årsmøtet til avgjørelse eller diskusjon. 

7.1 Endring av vedtekter.  
 
Fra Haugastøl Vel møtte følgende styremedlemmer:   
Dag Schouw-Hansen, Hans Erik Wiig, Anne Brith Holm og Laila Skaar.  
Forfall: Erling Chr. Nøttaasen, Arild Remme og Alf Sognefest. 
 
Styreleder Dag Schouw-Hansen ønsket velkommen til 32 frammøtte, hvorav 27 
stemmeberettigede medlemmer. 
Det var ingen kommentarer til innkallingen.   
Hans Erik Wiig foretok opptelling av møtte og stemmeberettigede. 
 
 
Følgende ble presentert og diskutert på møtet:  
 
1. Gjennomgang av årsberetning 2023 

 
Denne ble gjennomgått av Dag og ble godkjent av årsmøtet. 
 
Kommentarer til årsmeldingen: 

- Som i fjor ble det stilt spørsmål ved fartsgrensen på Langstrekket der det i dag er 80 
km/h. Styret har vært i kontakt med Hol kommune uten at saken er løst. Styre vil 
følge dette opp med Statens Vegvesen. 

- Det ble stilt spørsmål om brøyting av RV7 over Hardangervidda relatert til fremtidig 
vedlikehold og stengning av Lærdalstunnelen. Det foreligger ingen opp lysninger nå 
om brøyteberedskapen blir bedre enn vinteren 2023/2024 når tunnelen stenges for 
vedlikehold. 
Se førøvrig innlegget på Arendalsuka om temaet: Arendalsuka 2024 – 
Hardangerviddatunnelene. Kort presentasjon ble vist i møtet. 
 

- Togstopp på Haugastøl stasjon. Det er intet nytt om endret stoppmønster for tog på 
Bergensbanen for stopp på Haugastøl stasjon. Styret vil ta opp en foreslått mulighet 

https://hardangerviddatunnelene.no/2024/08/08/arendalsuka-2024/
https://hardangerviddatunnelene.no/2024/08/08/arendalsuka-2024/
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med VY som er stopp ved behov. Dersom det er passasjerer så stopper toget. 
 
 
2. Gjennomgang av regnskap 2023 
 
Dag gikk gjennom regnskapet. 
Regnskapet ble godkjent av årsmøtet. 
Noter til regnskapet ble ved en glipp ikke sendt ut tidligere, men er nå vedlagt dette referat. 
 
3. Beslutning om ansvarsfrihet for styret 
 
Årsmøtet vedtok ansvarsfrihet for styret. 
 
4. Kontingent for kommende år 
 
Styret foreslo at kontingenten økes til kr 600 for 2025. 
Etter en del diskusjon ble dette vedtatt av årsmøtet. 
 
5. Budsjett for 2024 
 
Budsjettet er i detalj beskrevet i utsendt årsberetning for 2023. 
 
Inntekter: kr 780’ 
Utgifter: kr 770’ 
Resultat:  kr 10’ 
 
Budsjettet for 2024 ble vedtatt. 
 
6. Valg 

 
Det var ingen fra valgkomitéen til stede så Dag la frem deres innstilling. 

 

Valgkomiteens innstilling var: 

Leder:  

1. Dag Schouw-Hansen - gjenvalg - velges for to år  

Styremedlemmer: 

2. Erling Chr. Nøttaasen - gjenvalg - velges for to år 
3. Arild Remme - gjenvalg - velges for to år 
4. Alf Sognefest - velges for ett år (da han overtok etter Fridtjov Bergmann og for å 

opprettholde vekslingsfrekvensen) 
5. Laila Skaar – ikke på valg  
6. Hans Erik Wiig – ikke på valg 
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Varamedlemmer: 

1. Anne Brith Holm – gjenvalg- velges for ett år.  

2. Nina Reigstad –nytt varamedlem- velges for ett år. 

Valgkomite: 

Valgkomiteen ble gjenvalgt  

• Anne Christine Johannesen 

• Svein Gundersen 

• Moira Eknes 
  
Revisor: 

• Torstein Haugland 
 
Årsmøtet vedtok enstemmig valgkomiteens innstilling. 
 
 
7. Innmeldte saker til årsmøtet til avgjørelse eller diskusjon. 
 
Det var ingen andre saker enn endring av vedtekter innmeldt til årsmøtet. 
 
7.1 Endring av vedtekter. 
 
Dag gikk igjennom foreslått endringer til vedtektene. 
Det ble en del diskusjon angående varsling av kandidater til styret. 
En endring til § 6 punkt 6 fra 3 til 6 uker. 
Endring av vedtektene ble vedtatt med mere enn 2/3 flertall. 
 
Tilleggssaker: 
 
Lupiner (blomsterplante).  
Disse er svartelistet og  er observert  på Haugastøl. Det oppfordres at de fjernes, men les 
nøye hvordan dette skal gjøres. 
 
Arealplan revisjon. 
Se vedlegg. 
 
Styreleder takket for møtet og ønsket fortsatt god sommer.  
 
______________________                                  _______________________                            
Dag Schouw-Hansen                                              Hans Erik Wiig                                                  
Styreleder                                                                Referent 


